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Besvarelse af spørgsmål 147 alm. del stillet af udvalget den 27. august 

2018 efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 
 
Spørgsmål:  
Vil ministeren indhente en udtalelse fra LAG’ernes Koordinationsudvalg 
med henblik på at belyse udvalgets vurdering af LAG-ordningens nuvæ-
rende økonomiske ramme i forhold til antallet og kvaliteten af de samlede 
ansøgninger, udvalget har behandlet? I tillæg hertil bedes oplyst, om ko-
ordinationsudvalget anser den økonomiske ramme som en hindring for, at 
kvalificerede ansøgere kan få tilskud. 

 
Svar: 
Jeg kan oplyse, at det er den enkelte lokale aktionsgruppes bestyrelse, 
som særskilt behandler ansøgninger om tilskud. Af den grund har jeg 
ikke indhentet en udtalelse fra LAG’ernes Koordinationsudvalg. 
 
Jeg har yderligere fået oplyst, at Erhvervsstyrelsen afholder kvartalsvise 
møder med LAG’ernes Koordinationsudvalg, og at der er en tæt dialog 
og et godt samarbejde med de enkelte aktionsgrupper. Den enkelte lokale 
aktionsgruppe prioriterer ansøgningerne således, at det altid er de bedste 
ansøgninger, der bliver indstillet til tilsagn. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Rasmus Jarlov 
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